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Dagsorden/Referat Bestyrelsesmøde Horslunde landsbyordning 

Dato og klokkeslæt: Onsdag den 12. april 2023 kl. 17-18.30 

Sted: Personalerummet 

Forplejning:  

Deltagere: Leif Uthermøhl, Lasse Præstegård, Betina Refgård,, Manja Hansen, Nickolei Heising, Anne-Sophie 
Weymelka, Andreas Kristiansen og Vikki Jensen 

Fraværende:  Lene Jensen, Katrine Theil, Henrik 

Mødeleder: Leif Utermøhl  

Referent:  Karsten Sandau 

  

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: 

Godkendt…. 

2. Nyt fra formanden 

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning: 

Bestyrelsen har sendt en klage til ankestyrelsen… Formanden har forespurgt om klagen 

har opsættende virkning…. Der er kommet svar fra Ankestyrelsen og det har den ikke, 

men de behandler den og så ser vi hvad der sker… Hvis der kommer medhold i klagen fra 

bestyrelsen, så kan et af udfaldsrummene være at processen skal starte forfra, men det 

kan også være en løftet pegefinger og så sker der ikke mere… 

Bjarne og Leif har været til møde med Rikke og Holger…. Leif har sendt Bjarnes noter fra 

mødet til bestyrelsen. 

 

3. Nyt fra elevrådet 

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning: 

 

4. Nyt fra personalet 

Sagsfremstilling: 
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Beslutning: 

Det er en lidt uvirkelig situation at være i, alle kollegaer prøver at få det bedste ud af det 

og der er en, situationen taget i betragtning, god stemning 

Hvis det bliver besluttet at lukke skolen, så bliver det et mærkeligt år 23/24 

 

5. Nyt fra Ledelsen 

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: 

 

Jeg har fået en mail fra DCUM igen… Den er kommet samme tid som den anden, men vi 

har først fået den nu… 

Bestyrelsen kontakter forældregruppen og spørger hvordan det går… 

Der har været samtale til børnehaven og ansættelsesudvalget har valgt at pege på 

Jeanne… overgangen bliver først lavet til August. 

6. Timefordelingsplan 

Sagsfremstilling: Se bilag over kommende skoleårs timefordelingsplan. 

Beslutning: 

Godkendt 

7. Indsigelse mod skolelukning (høringssvar) 

Sagsfremstilling: Hvor langt er vi kommet… 

 

Beslutning: 

Det er sendt rundt pr. mail i dag… bestyrelsesmedlemmer kommer med input… Leif 

kopierer det ind som Lasse har sendt på Messenger…  

Lasse spørger Vikki om hun og Andreas vil sammen skrive et høringssvar ud fra de input 

der kommer fra bestyrelsen…  

Det bliver besluttet at bestyrelsen arbejder videre på det 

 

8. Budget opfølgning 

Sagsfremstilling: Opfølgning på budgettet 
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Beslutning: 

Budgettet blev gennemgået… Bestyrelsen undres over, der er et forventet mindre forbrug 

på ca. 1.7 millioner. Især når det ses i lyset af at Landsbyordningen har to lærerordning i 

indskoling og på store dele af mellemtrinnet, samt finansiering af e-linjen, Mellemformer, 

både i indskoling, mellemtrin og udskoling, samt udgifter til skolens ”madmor”…  

Bestyrelsen spurgte ledelsen hvordan det går med fordelingen af fællesudgifter på 

matriklen, altså hvordan udgifterne fordeles mellem Specialskolen og Landsbyordningen, 

til de ting man er fælles om.  

Vikki orienterede om at der med Jørgen (tidligere specialskoleleder) blev aftalt en 

fordelingsnøgle på 1/3 til specialskolen og 2/3 dele til Landsbyordningen, hvilket galt alle 

udgifter til kaffe, te, printer, papir, kontorartiklen, bibliotek, skolebod (personale), 

faglokaler etc. men denne model er ”kun” blevet brugt et enkelt kvartal og ellers har 

udgifterne 100% ligget hos Landsbyordningen. 

Bestyrelsen konkluderer at det må antages at det reelle mindre forbrug er endnu større 

end det budgetopfølgningen viser. Og undres over at Horslunde Landsbyordning skal 

fremstilles så meget dyrere end den faktuelt er! 

Medarbejderne undres ligeledes, da MED udvalget tidligere har forslået sektoren at skære 

10% på lønbudgettet på skoledelen… Det gjorde de i processen op imod sparekataloget 

for 2023 blev sendt til politisk behandling, men de kunne ikke se deres forslag var med i 

sparekataloget der blev sendt til politisk behandling. Og nu viser budgettet et massivt 

mindre forbrug. 

9. Politiske opmærksomheder 

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning: 

 

10. Evt. 

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning: 

Bestyrelsen arbejder på at genoplive Horslunde legene - vi starter nok i det små, men 

planen er at legen skal vokse sig til fordoms styrke. Lasse tager det med til møde i 

Ravnsborghallen efter dette møde. Måske er den 17. juni en god dato? 


